

福委會鐵人社活動訊息

竹步較勁 整你來跑

蔡司百團競跑 | 半馬團體賽

ZEISS

2024

11.17 / 日



選
手
物
資



健跑 / 親子紀念T



全馬完賽紀念T



全馬 / 半馬紀念背心



全馬 / 半馬紀念毛巾



健跑 / 親子紀念毛巾



完賽獎牌



即日起開放報名

 **新竹
城市馬拉松**
HSINCHU CITY MARATHON

42.195KM 全馬組

HALF 半馬組

10KM 健跑組

4KM 休閒組

報名至
9/18
截止



報名網站

福委會鐵人社活動訊息

一、活動宗旨：新竹城市路跑，打造熱情、友善、人文、運動的新竹市，藉此活動也促進員工強健體魄及身心健康。

二：活動時間與概要：2024年11月17日(星期日) 05:00~13:00

三、比賽項目：

項目	全程馬拉松組 (42.195KM)	半程馬拉松組 (21KM)	健康樂跑組 (10KM)	高級中學 競賽組 (10KM)	休閒組 (4KM)			蔡司百圖競跑 半馬團體賽
					一般 民眾	中小 學 競賽 組	超標 跑組	
名額	2,500名	4,000名	3,500名		3,500名			半馬組 限100隊 每隊合計15人 *採成績加總競賽 *報名費 NT\$ 20,250元
一般選手 報名費	NT\$1,600元	NT\$1,350 元	NT\$1,150元		NT\$950元			
永續跑者 報名費	NT\$1,350元	NT\$1,050 元	NT\$800元		NT\$550元	無永續組		
限時時間	6小時	4小時	2小時		75分鐘			
集合時間	05:20	05:20	05:50		06:30			
起跑時間	06:00	06:00	06:30		07:00			

※備註：

- 本賽事採用回收式計時晶片並感應錄影，選手需另收晶片押金NT\$100，賽後回收晶片並退還押金。
- 報名永續組的選手無紀念衫、完賽毛巾。

四、預報名者，請於9/5前，職工福利委員會_鐵人社團報名。

- 報名窗口：護士郭婉佳，分機128，
- 活動費用：>5人成團即可提出申請審核通過後，報名者先自行預繳報名費，完賽後，費用由福委會補助 80%/人
- 活動說明：
 - (1).賽事活動須符合公開辦理規則，參與者需自行投保平安保險。
 - (2).若有報名賽事已繳交報名費，但因個人因素臨時取消者，需自行吸收費用。
 - (3).活動結束，需繳交活動成果照片一張。

(4).詳細活動訊息：<https://irunner.biji.co/HSINCHUCITY2024?page=3064>

福委會20240830

Welfare Committee Ironman Club activity information

一. Purpose of the event:

Hsinchu City Road Run aims to create a warm, friendly, humanistic and sporty Hsinchu City. Through this event, Promote employees' physical fitness and physical and mental health.

二. Event time and summary:

November 17, 2024 (Sunday) 05:00~13:00.

三. Competition items:

項目	全程馬拉松組 (42.195KM)	半程馬拉松組 (21KM)	健康樂跑組 (10KM)	高級中學 競賽組 (10KM)	休閒組 (4KM)			榮司百種競跑 半馬團體賽	
					一般 民眾	中小 學 競賽組	超標 跑組		
名額	2,500名	4,000名	3,500名		3,500名				
一般選手 報名費	NT\$1,600元	NT\$1,350 元	NT\$1,150元		NT\$950元			半馬組 限100隊 每隊合計15人 *採成績加總競 賽 *報名費 NT\$ 20,250元	
永續跑者 報名費	NT\$1,350元	NT\$1,050 元	NT\$800元		NT\$550元	無承 續組			
限時時間	6小時	4小時	2小時		75分鐘				
集合時間	05:20	05:20	05:50		06:30				
起跑時間	06:00	06:00	06:30		07:00				

※Remark:

- This event uses recyclable timing chips and sensor recording. Players need to collect an additional chip deposit of NT\$100. The chips will be recycled after the game. film and refund the deposit.
- Athletes who sign up for the sustainable group do not have commemorative shirts or finish towels.

四. Those who pre-register, please register at the Employee Welfare Committee Ironman Club before 9/5.

- Registration window: Nurse Miranda, extension 128
- Activity fee: >A group of 5 people can submit an application. After approval, applicants must pay the registration fee in advance. After completing the competition, 80% of the fee per person will be subsidized by the Welfare Committee
- Activity description:
 - (1). Event activities must comply with public handling rules, and participants must insure themselves with Ping An Insurance.
 - (2). If you have paid the registration fee for a registered event but are temporarily canceled due to personal reasons, you will need to bear the cost yourself.
 - (3). At the end of the activity, a photo of the activity results is required.
 - (4). Detailed event information: <https://irunner.biji.co/HSINCHUCITY2024?page=3064>